



**ФЕДЕРАЛЬНАЯ СЛУЖБА
ГОСУДАРСТВЕННОЙ
РЕГИСТРАЦИИ,
КАДАСТРА И КАРТОГРАФИИ
(РОСРЕЕСТР)**

РУКОВОДИТЕЛЬ

Чистопрудный бульвар, д. 6/19, стр.1, Москва, 101000
тел. (495) 917-15-24, факс (495) 983-40-20
e-mail: rosreestr@rosreestr.ru, <http://www.rosreestr.ru>

20.05.2024 № 09-4527-00/24

на № _____ от _____

Генеральному директору
Национального
картографического центра
Исламской Республики Иран

г-ну Али Джаведанэ

Уважаемый господин Али Джаведанэ!

С душевной скорбью восприняли известие о крушении вертолета, на борту которого находились Президент Исламской Республики Иран господин Эбрахим Раиси и глава МИД Ирана господин Хоссейн Амир Абдоллахиан.

От имени Федеральной службы государственной регистрации, кадастра и картографии и от себя лично хотел бы выразить глубокие соболезнования в связи с постигшим иранский народ горем.

Передаю слова искреннего сочувствия и поддержки. Память об этих мужественных людях навсегда сохранят как в Исламской Республике Иран, так и в России.

Уверен, что присущие иранскому народу мужество и стойкость позволят перенести последствия трагедии.

О.А. Скуфинский

*Federal Service for State
Registration, Cadastre
and Cartography
(Rosreestr)*

Head of Rosreestr

Director General
of the National Cartographic
Center of the Islamic
Republic of Iran

Mr. Ali Javidaneh

Ref. № 09-4527-OS/24 dated
May 20, 2024

Dear Mr. Ali Javidaneh,

This is to inform you that with profound soulful sorrow we learned about helicopter's crash, which carried on board President of the Islamic Republic of Iran Ebrahim Raisi, Minister of Foreign Affairs of Iran Hossein Amir-Abdollahian and their companions.

On behalf of the Federal Service for State Registration, Cadastre and Cartography and on my own behalf, I would like to express my deepest condolences in connection with the grief that has befallen the Iranian people.

I pass on my words of sincere sympathy and support. The memory of these courageous people will remain forever both in the Islamic Republic of Iran and in Russia.

I am confident that the courage and resilience that distinguish Iranian people will allow to overcome the consequences of the tragedy.

Signature

Oleg Skufinskiy